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Les pimes catalanes mostren davant el president del Banc 

Sabadell el rebuig a l’OPA per part del BBVA 
 
Josep Oliu participa a la reunió de la Junta Directiva de PIMEC, on assegura que l’entitat 
vol “continuar prestant servei com a banc independent i amb identitat pròpia en el suport 
a les pimes, el teixit vertebral de l’economia” 
 
Antoni Cañete destaca que “el finançament és l’oxigen de les pimes” i, per això, “s’han 
de tenir en compte les seves necessitats, així com l’impacte d’aquesta operació en la 
seva activitat empresarial” 
 
Barcelona, 1 d’abril del 2025. Les pimes catalanes han mostrat avui davant el president 
del Banc Sabadell, Josep Oliu, el rebuig a l’OPA hostil que pretén el BBVA. Ha estat al 
llarg de la reunió de la Junta Directiva de PIMEC, on els empresaris i empresàries de 
Catalunya han manifestat la necessitat de competència en el mercat bancari, a l’hora de 
garantir la viabilitat, la competitivitat i el creixement empresarial, tal com apunta un 
manifest de l’entitat en aquest sentit, al qual ja s’han adherit més de 30.000 empreses. 
 
En el seu discurs, el president de PIMEC, Antoni Cañete, ha destacat que “el 
finançament és l’oxigen de les pimes i per això s’han de tenir en compte les seves 
necessitats i l’impacte d’aquesta operació en la seva activitat empresarial”. D’altra 
banda, ha dit que “el creixement del Banc Sabadell, de la mà de la família Oliu, em 
recorda a moltes empreses familiars implicades amb la seva activitat i també amb la 
societat”. Així mateix, ha constatat que “és un banc molt focalitzat a l’empresa, 
especialment les de menor dimensió”. “Més enllà d’aquesta situació, PIMEC va ser 
una de les primeres entitats que va manifestar la necessitat d’un sistema bancari sòlid 
durant la crisi del 2008, per això diem que venim del futur, perquè ja vam veure aquesta 
concentració bancària”, ha comentat. 
 
Per part seva, el president del Banc Sabadell ha titllat de “remarcable” el fet que 
aquesta operació bancària hagi posat d'acord tantes entitats i col·lectius socials 
a l’hora de mostrar el seu rebuig, com patronals, cambres de comerç, sindicats, partits 
polítics, autoritats autonòmiques de competència, entitats locals, etc. A continuació, ha 
assegurat que el projecte del Banc Sabadell “té unes grans capacitats de creació de 
valor pel model de relació humana especial amb l’entramat social al qual serveix, amb 
un equip que ha demostrat estar en la primera línia i a l’altura de complir els objectius 
marcats en entorns de vegades complexos”. Per això, ha dit que l’entitat vol “continuar 
prestant aquest servei com a banc independent i amb identitat pròpia en el suport 
a les pimes, el teixit vertebral de l’economia catalana i espanyola”. “Banc Sabadell 
ha estat i és un dels pilars de la creació i el desenvolupament empresarial, i també és 
vital per al finançament de les pimes”, ha conclòs la seva intervenció.  
 
Els efectes de la OPA en l’economia i l’empresa  

Durant la sessió, Oriol Amat, president de l’Observatori de la Pime de Catalunya, ha fet 
referència a l’estudi  sobre l’impacte potencial de la proposta de fusió entre el BBVA i el 
Banc Sabadell, amb l’objectiu d’analitzar-ne les implicacions tant des del punt de vista 
econòmic com social, especialment per al teixit empresarial i la ciutadania de Catalunya. 
En aquest sentit, ha afirmat que aquest tipus d’operacions “han de ser avaluades amb 
rigor i transparència, garantint un sistema bancari competitiu, divers i al servei de 
les pimes i de la cohesió social”. 

https://pimec.org/manifest-del-teixit-empresarial-a-favor-de-la-competencia-del-mercat-bancari
https://services.pimec.org/images/news/5/doc/668cfc5ca6fb1-9368-Impacte%20de%20la%20concentraci%C3%B3%20BBVA%20-%20Banc%20Sabadell.pdf?_ga=2.168138401.1858090869.1743493505-1925527931.1713254314
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Entre altres qüestions, ha assenyalat que l’operació incrementaria notablement la 
concentració del sector bancari, amb possibles conseqüències per a la competència, 
la disponibilitat de crèdit, l’ocupació i el manteniment d’una xarxa d’oficines pròxima al 
territori, especialment en zones rurals. “A més, s’apunta la necessitat de disposar de 
més informació sobre els plans de reestructuració associats a l’operació, per 
poder valorar amb precisió el seu impacte global en l’economia i l’ocupació”, ha alertat. 


